

8天7晚 武当仙境·秘境神农·花城武汉八日游

有效期: 2018年03月01日-6月30日

Tour Code: CHN-WUHEN8

行程特色:

- ★花城武汉四季分明, 赏花资源十分丰富, 月月有花开, 季季可观赏
- ★领略神农架不为人知的神秘, 探索世界“四大未解之谜”之一的“神农架野人”
- ★亘古无双胜境, 天下第一仙山 - 武当山
- ★品尝历史悠久, 底蕴丰厚的武汉小吃
- ★江南四大名楼之一, 黄鹤楼
- ★特色风味: 中式桌餐, 湖北风味, 素食风味, 襄阳本帮菜, 鱼宴风味, 香菇土鸡风味, 农家风味, 山珍风味

全程
无购物

第一天: 新加坡 - 武汉

(机上用餐/晚)

住: 武汉帝盛酒店 5* 或同级

抵达江城武汉, 专业导游迎接一路欣赏江城武汉美丽景色, 游览中国最大的滨江公园武汉江滩, 这里类似于上海外滩, 又盛于外滩, 在此除了可以欣赏到绚丽的两江夜景外, 您还可以零距离接触到长江。自由逛百年商业老街江滩步行街。这里历来就是武汉的商业中心, 步行街百年老建筑比比皆是, 现在均变为大型购物商城和银行, 在这样的建筑群中逛街。

第二天: 武汉 - 宜昌 (约 4.5 小时)

(早/午/晚)

住: 宜昌国贸大酒店 4* 或同级

3月底-4月初 樱花: 东湖樱园, 与日本弘前樱花园、美国华盛顿樱花园并称为世界三大樱园。

3月中下-4月初 郁金香: 武汉郁金香主题园, 拥有 50 万株从荷兰引进的等 12 个品种的郁金香。

4月底-5月中 杜鹃花: 每年 4 月开始, 武汉就会成为杜鹃花海, 从而成为我国杜鹃花最佳观赏地。

5月 薰衣草: 武汉当代薰衣草风情园占地 4300 亩, 濒临梁子湖, 为中国最大最具特色的薰衣草风情园。

6-8 月荷花: 东湖荷花是中国荷花研究中心所在地, 拥有世界上最大的荷花品种资源圃, 四个品种群, 共 700 余品种。

9月底-10月 向日葵: 武汉向日葵农庄, 总占地约 1 万多平方米, 近 5 万株, 一朵朵硕大的花盘, 向着阳光盛开。

10月中-12月 芦苇: 每年深秋, 到武汉江滩就能欣赏到绵延几公里的芦苇花海。伴着涛涛江水, 十分壮观。

花期会因为气候的变化难以预料和控制, 因此赏花行程不能保证能观赏到最佳花期, 我社会根据实际情况进行调整! 游览结束后乘车前往世界水电之都宜昌, 途径三国历史荆州, 参观关羽祠明代初年, 荆州百姓为纪念关公, 在卸甲山修建关羽祠, 被誉为天下第一关羽祠, 是海内外华人祭拜关公的首选圣地, 中外游客理想的观光胜境; 游毕继续前往宜昌。

第三天: 宜昌 - 神农架 (约 3.5H)

(早/午/晚)

住: 神农架惠苑酒店 5* 或同级

早餐后前往古老而神秘的中国最原始森林—神农架。金丝猴、白熊、苏门羚以及白鹤等走兽飞禽, 出没草丛, 翔于林间, 从古至今, 大量的关于野人的记载和传说让人难辨真伪, 被称作蒙着神秘面纱“全球 6 大邪门之地”。后游览神农架坛, 祭祀炎黄子孙的祖先—炎帝神农氏, 晚餐后下榻酒店休息。

第四天: 神农架

(早/午/晚)

住: 神农架惠苑酒店 5* 或同级

早餐后前往大山深处华中第一峰, 中国最原始的森林, 海拔 3105 米的神农顶景区包括神农谷、板壁岩等景区。游览官门山景区。晚餐后下榻酒店休息!

第五天: 神农架 - 武当山 (约 5H)

(早/午/晚)

住: 武当山众晶太极湖酒店 5* 或同级

前往游览天燕景区。景区内林海茫茫, 物华地灵, 美不胜收, 可以欣赏到云海佛光、红坪画廊、百草坪、塔坪山林田园风光及观赏民俗风情等。午餐后乘车前往道教名山—武当山, 晚餐后下榻酒店休息。

第六天: 武当山

(早/午/晚)

住: 武当山众晶太极湖酒店 5* 或同级

早餐后换成环保车前往武当山, 搭乘索道前往金顶 (含上下行缆车) 午餐后游览卧虎藏龙的外景地南岩宫, 参观玄武大帝十五岁入武当山修炼时最初的居住之地太子坡, 随后参观武当山保存最完整的紫霄宫。晚餐后下榻酒店休息。

第七天: 武当山 - 襄阳 (约 2H) - 武汉 (约 3H)

(早/午/晚)

住: 武汉帝盛酒店 5* 或同级

早餐后参观武当山最大宫殿之一玉虚宫。此地曾经是玉帝的居处。现存建筑及址主要有 2 道长 1036 米的宫墙、两座碑亭、里乐城的五座殿基和清代重建的父母的殿、云堂; 午餐后乘车前往三国历史名城襄阳, 参观护城河品味三国故事, 游览完毕返回武汉, 下榻酒店休息。

第八天: 武汉 - 新加坡

(早/午/机上用餐)

早餐后游览黄鹤楼, 面对鹦鹉洲, 与湖南岳阳楼、江西滕王阁、山东蓬莱阁合称中国四大名楼, 号称“天下江山第一楼”。后游览中国最大的城中湖-东湖听涛。与西湖的纤巧灵秀相比, 东湖更多了一种大气磅礴的“王者之气”。连绵不断的山林, 景色各异的四季风情, 厚重的楚文化底蕴, 让东湖在所有湖泊中独一无二。依时前往机场, 乘机返回, 结束愉快的旅程

附加行程 (必需参加): 人民币 500 元/人(大小同价) - 天生桥+三峡大瀑布+襄阳古城墙+楚河汉街

备注(Remark): 导游/司机小费 (人民币 25/人/天).

1. 导游全程以中文讲解/ 2. 行程游览顺序将会根据具体实践, 路况, 酒店安排做出调整/ 3. 不同航班的团体将可能合并成一团/
4. 若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据/ 5. 行程中所列的购物店, 执行自愿消费原则, 绝无强制购买/ 6. 赏花情况取决于当时气候。

Updated by PY - 20 Mar. 2018

WTStravel

Our Branches

#B1-49 AMK Hub
#01-08 Balestier Plaza
#B1-59 Bukit Timah Plaza
#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point
#04-04 Compass One
#01-02 Geylang West CC
#03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One
#B1-38 Our Tampines Hub
#03-10 Sun Plaza
#B2-15 Waterway Point

NATAS
NATIONAL ASSOCIATION OF
TRAVEL AGENTS SINGAPORE

SERVICE
CLASS

ENTERPRISE
50th Anniversary 2018



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.Instagram.com/wtstravelsg



www.Facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG

Booking Hotline: 6466 8558

8D7N Essence of Hubei & Mt. Wudang

Validity: 01 Mar – 30 Jun 2018

Tour Code: CHN- WUHEN8

Highlights:

- ★ Wuhan was named as Floral City, because of its rich flower resource, a different flower type blooms every month.
- ★ Explore the unknown mysteries of Shennongjia, learn more about one of the world's "Four Unsolved Mysteries"-- "Shennongjia Bigfoot"
- ★ "One of the four sacred Taoist mountains"—Mt Wudang
- ★ Taste a variety of local snacks in Wuhan
- ★ One of the four famous towers in China, Yellow Crane Tower

No Shopping
Tour

Day 01: Singapore - Wuhan (MOB/D) Hotel: Wuhan Dorsett Hotel or similar class

Arrive into the river city of Wuhan, meet up with your guide and visit the **Wuhan Jiangtan Park**, which is considered as "The Bund" in Wuhan. Enjoy the beautiful scenery before proceeding to **Jiangnan Walking Street**. After dinner, check into your overnight accommodation.

Day 02: Wuhan - Yichang (B/L/D) Hotel: Yichang Guomao Hotel or similar class

Begin your day with a memorable **floral viewing**:

(In the event of the same florescence, the guide will choose one of the best flowering flowers)

End of March - Early April Cherry Blossoms: East Lake Sakura Park, Sakura Park in Hiroasaki Japan Washington Sakura Garden in the US are known as the world's three major Sakura parks.

Mid of March - Early April Tulips: Wuhan Tulip Theme Park, with 12 varieties of Tulip contains 50 million flowers all imported from the Netherlands.

End of April - Mid of May Azaleas: April of each year, Wuhan becomes a azaleas sea, which will become one of China's best places to view them.

May Lavender: Wuhan contemporary lavender style park covers an area of 4300 acres.

June-August Lotus: East Lake is the seat of the Chinese Lotus Research Center, with the world's largest lotus variety resource garden containing a total of more than 700 varieties

September - October Sunflower: Sunflower Farming Village, covering a total area of about 10,000 square meters.

December - Reed: In late autumn of each year, you can enjoy the reed flowers in full bloom stretching several kilometers along the riverside, a very spectacular sight.

After your floral tour, proceed to **Yichang**. Along the way make a visit to **Jingzhou ancient city** which played a part in battles of the Three kingdoms. Lastly, visit **Guan Yu** temple.

****Notes:** Flowers viewing is subject to weather conditions,

Day 03: Yichang - Shennongjia (B/L/D) Hotel: Shennong Jia Huiyuan International Hotel or similar class

After your breakfast, visit one of China's vast primeval forest - **Shennongjia**, named after Emperor Shennong. A variety of animals such as golden monkeys, white bears, antelopes, cranes and other animals are all around in the forest. After that, explore **Shennong Altar**, where people gather to see if they are the descendants of the emperor. Check into your hotel for the night.

Day 04: Shennongjia (B/L/D) Hotel: Shennong Jia Huiyuan International Hotel or similar class

Start your day by visiting the core attraction in **Shennongjia Scenic Area**, Shennongding. Rising up amongst the pristine forest, it towers at an altitude of 3105 meters. Other attractions include Shennong Valley, Banbiyan etc. Later on visit **Guanmenshan Mountain Scenic Area**, wrap up the day with dinner and head back to your hotel.

Day 05: Shennong Jia - Mt. Wudang (B/L/D) Hotel: Zhongjing Taichi Lake International Resort or similar class

Begin your day with the **Tianyan Scenic Area**, enjoy great views of the vast woodlands. Take in breathtaking sceneries, like Clouds Buddha, Hongping Gallery, Baicao Lawn, Taping Forest countryside scenery and embrace the local culture. After lunch, continue your journey to **Mt. Wudang**. Check into your hotel after dinner.

Day 06: Wudang Mountains (B/L/D) Hotel: Zhongjing Taichi Lake International Resort or similar class

After breakfast, you will tour through the **Wudang Mountains** to experience the life of Taoists. Take a cable car ride to the **Golden Summit** (including return tickets), marvel at the fantastic Wudang scenery similar to a Chinese traditional drawing where you can view all 72 peaks in a single glance. After lunch, visit **Nanyan Palace**, the filming location for the famous movie **Crouching Tiger, Hidden Dragon**. The last visit of the day is **Zixiao Palace**, before having dinner and returning to your hotel.

Day 07: Mt. Wudang - Xiangyang - Wuhan (B/L/D) Hotel: Wuhan Dorsett Hotel or similar class

Today, make your way to one of the largest palaces on Mt Wudang, **Yuxu Palace**. It used to be the residence of the Jade Emperor. From a distance, the light and roofs of the compound seems like it stretches far into the horizon. After lunch, take your coach to the famous cultural city of, **Xiangyang**. Upon your arrival into the city, visit **The Moat**. After that, make your way back to Wuhan where you will check into your hotel.

Day 08: Wuhan - Singapore (B/L/MOB)

After breakfast, visit the **Yellow Crane Tower**, facing Parrot Island its regarded as one of the four famous towers in China. After that, explore the largest urban lake in China - **East Lake**. The surroundings of the lake provide a tranquil atmosphere where locals would come and walk or jog. Transfer to airport after this and wrap up your holiday with your flight back to Singapore!

Additional Tour (Compulsory): RMB 500 / Per Person (same price Adult & Child)

➢ Tiansheng Bridge ➢ Three Gorges Waterfall ➢ Xiangyang Ancient City Wall ➢ Chu River and Han Street Cultural Zone

(Remark): **Local guide/Driver Tipping (RMB 25/day/person).**

Chinese Speaking Guide Throughout Tour/2.Sequence in Tour itinerary subject to Changes/3. Groups on different flights can merge together/4.In any case of discrepancy, please refer Chinese Itinerary/5. Shopping stops as per itinerary will be at your own discretion. Passengers are not compelled to buy.

Updated by PY – 20 Mar. 2018

Booking Hotline: 6466 8558



Our Branches

#B1-49 AMK Hub
#01-08 Balestier Plaza
#B1-59 Bukit Timah Plaza
#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point
#04-04 Compass One
#01-02 Geylang West CC
#03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One
#B1-38 Our Tampines Hub
#03-10 Sun Plaza
#B2-15 Waterway Point



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.Instagram.com/wtstravelsg



www.Facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG